

السادة / البورصة المصرية

قطاع الافصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

نحيط سيادتكم علما بأنه تم عقد اجتماع مجلس إدارة الشركة يوم السبت الموافق ٢٠٢٦/٠٨/٢٢ في تمام الساعة الواحدة ظهرا وتتلخص اهم قرارات مجلس الإدارة فى الآتى :-

١. وافق مجلس الإدارة على اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن الفترة من ٢٠٢٦/٠١/٠١ حتى ٢٠٢٦/٠٦/٣٠ .

٢. وافق مجلس الإدارة على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة المعدة عن الفترة من ٢٠٢٦/٠١/٠١ حتى ٢٠٢٦/٠٦/٣٠ .

٣. وافق مجلس الإدارة على اعتماد تقرير لجنة الترشيحات والمكافآت .

٤. وافق مجلس الإدارة على شراء أسهم خزينة من خلال السوق المفتوح بحد أقصى عدد ٢٥,٠٠٠,٠٠٠ سهم (خمسة وعشرون مليون سهم) من أسهم شركة بايونيرز بروبرتيز للتنمية العمرانية بى ار اى جروب P R E Group بنسبة ٢,٣٩ % تقريبا من أسهم الشركة وتمول عملية الشراء من موارد الشركة الذاتية وذلك لدعم سعر السهم بالبورصة المصرية ويتم التصرف فيها وفقاً لرؤية مجلس الإدارة وبما يتفق مع قواعد القيد بالبورصة المصرية وقانون الشركات رقم ١٥٩ لسنة ١٩٨١ ولائحته التنفيذية .

ونقر بأن الملخص يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التى يجب الافصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذا لها .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

مدير علاقات المستثمرين

احمد سعد طاهر

Ahmed Saad

شركة بايونيرز بروبرتيز للتنمية العمرانية
بي ار اى جروب P R E Group
ش.م.م

To: Egyptian Stock Exchange

Disclosure sector

Subject: Board of Directors' Decisions

Dear All,

Please be advised that the company's board of directors meeting was held on Saturday, August 22, 2026, at 1:00 PM. The most important decisions of the board of directors are summarized as follows:

1. The Board of Directors agreed to adopt the Audit Committee's report for the period from 01/01/2026 to 30/06/2026.
2. The Board of Directors agreed to approve the independent and consolidated financial statements prepared for the period from 01/01/2026 until 30/06/2026.
3. The Board of Directors approved the Nominations and Remuneration Committee's report
4. The Board of Directors approved the purchase of treasury shares through the open market, up to a maximum of 25,000,000 shares (twenty-five million shares) of Pioneers Properties for Urban Development PRE Group, representing approximately 2.39% of the company's shares. The purchase will be financed from the company's own resources to support the share price on the Egyptian Stock Exchange. The shares will be disposed of according to the Board of Directors' vision and in accordance with the listing rules of the Egyptian Stock Exchange and Companies Law No. 159 of 1981 and its executive regulations

We acknowledge that the summary includes all material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its implementing regulations, and the rules and decisions issued pursuant thereto.

Sincerely,

Head Of Investor Relations

Ahmed Saad

